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,NTERPELACJA

szanowny Panie Prezydencie , w zwiqzku z tym ze od wielu miesiecy mieszkaficy

Naszego Miasta upominajq sig o uruchomienie we woctawku apteki calodobowei
ponawiam swoj apel i proponujg poni2ej sposob rozwiqzania tego problemu.

w zwiqzku z pana odpowiedziq (pismo p2p003.1.3.2022 z dnia 7 pa2dziernika

2022r.) na moiq interpelaciq z dnia 27 wrzeinia 2022 roku, ponawiam ten temat jako
powaznir problem dla mieszkaric5w i proponujg nastepujqce rozwiqzanie.

Na terenie funkcjonowania wojew6dzkich przychodni specjalistycznycn we
woclawku ul. szpitalna funkcjonuje apteka pULS ul. szpitalna 64. Apteka ta
zlokalizowana jest w budynku ktory jak wynika z informacji starosty powiatowego pana

Romana Gotgbiewskiego, ma byc przeznaczony do wyburzenia, w zwiqzku z rym
poszukiwana jest inna lokalizacja dla tej pokzebnej mieszkahcom apteki.

Wobec powy2szego proponujg panu panie prezydencie podjqcie rozmow z panem

starosta w sprawie wspolnego rozwiqzania tego problemu. Alternatywnym rozwtqzantem

Jest wskazanie nowej siedziby dla tej apteki wtaz z zawatlym warunkiem w umowie najmu
lokalu ( na warunkach preferencyjnych) ale ze zobowiqzaniem najemcy do prowadzenia

apteki caiodobowel przez wszystkie dni tygodnia pan starosta Roman Golgblewski z
wiadomych wzglgd6w ustawowych nie mo2e zaproponowa6 pomieszczei w nowo
budowanym Powiatowym Centrum Zdrowia przy ul. Wyszyriskiego.

Pozdrawiam proszg o podjgcie dziarah iwyczerpuiqcq odpowiedi na moiq interperaciq.

z powazaniem
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